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Geachte Raad van Bestuur,

Naar aanleiding van de adviesaanvraag die wij hebben ontvangen en de gesprekken die we
hebben gevoerd over de organisatieontwikkeling sturen wij jullie ons advies toe.

De cliëntenraad is van mening dat het er op papier heel mooi uitziet, maar we vragen ons af
hoe dat in praktijk gaat zijn. We kijken daarom graag uit naar het plan waarin komt te staan
hoe dit uitgevoerd zal worden.

Als cliëntenraad maken we ons zorgen over het beschikbaar personeel. Er is op dit moment
al een personeelstekort. Lister opent nieuwe locaties en wil uitbreiden. We vragen ons af of
niet eerst het personeelsprobleem opgelost moet worden en dat daarna pas gekeken moet
worden naar uitbreiding.

Wij missen in het plan het cliëntenperspectief en maken ons zorgen hoe hier mee omgegaan
wordt en hoe er naar de cliënten wordt gecommuniceerd

De cliëntenraad zou graag op de hoogte worden gebracht van de inhoud van de nieuwe
functies.

De cliëntenraad geeft een positief advies met bovengenoemde kanttekeningen en zien
graag een nader uitgewerkt plan tegemoet zo dat we daar ook een advies over kunnen
geven.

Met vriendelijke groet namens de cliëntenraad,

Bas van den Dikkenberg
Voorzitter Cliëntenraad lister


